
 
Številka: 900-3/2023-1  

Datum: 22. 9. 2023 

 

ZAPISNIK,  

1. redne seje sveta staršev v šolskem letu 2023/24, 

ki je potekala v četrtek, 21. 9. 2023, ob 1700 uri, v predavalnici, OŠ »Jožeta Krajca« 

Rakek 
 

Prisotni: Ana Truden, Uroš Cajnko, Ivan Topić, Dominik Milavec, Simona Žnidaršič, 

Veronika Debevec, Tjaša Švigelj, Domen Skuk, mag. Maja Matičič Marinšek, 

Borut Mazi, Sašo Modic, Maja Perko, Jože Zakrajšek, Agata Gabrejna Vesel, 
Bojana Lavrič, mag. Barbara Šivec, Barbara Udovič.  

Opravičeno odsotni: / 
 
Ostali prisotni: ravnateljica mag. Anita Knez in pomočnica ravnateljice Urška Drobnič. 

Ugotovljeno je, da je sklepčnost seje zagotovljena. 

Predsednica sveta je pozdravila člane sveta staršev in predlagala potrditev dnevnega 

reda, ki so ga navzoči prejeli s sklicem seje: 

1. Pregled in sprejem zapisnika 3. redne seje sveta staršev (11. 05. 2022) 

2. Poročilo o vzgojno izobraževalnem delu v šolskem letu 2022/2023 

3. Obravnava Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024 

4. Obravnava Prometno varnostnega načrta 2023/2024 

5. Obravnava Hišnega reda in Pravil šolskega reda Osnovne šole »Jožeta Krajca« 

Rakek 

6. Izvolitev predstavnika v svet šole 

7. Razno 

Predlagani dnevni red so članice in člani soglasno potrdili. 

Kt1.) Predsednica sveta staršev je podala na glasovanje potrditev zapisnika 3. redne seje 

sveta staršev. 

Zapisnik 3. redne seje so članice in člani soglasno potrdili. 

Kt2.) Poročilo o vzgojno izobraževalnem delu v šolskem leti 2022/2023 je predstavila 

ravnateljica, mag. Anita Knez. 

Izpostavila je povprečen učni uspeh 4,28, hkrati pa opažajo na šoli apatijo do NPZ. LDN je 

bil presežen, učenci se udeležujejo prostovoljskih akcij. Razprave ni bilo. 

 
Kt3.) Ravnateljica je članicam in članom sveta staršev predstavila Letni delovni načrt za  

šolsko leto 2023/2024. 

Na šoli je zaposlenih 8 novih oseb, učencev je 327 v 19 oddelkih. Na Uncu so 3 čisti oddelki. 

Ravnateljica je poudarila nekatere vidike delovnega načrta: prednostna naloga v tem 

šolskem letu je nenasilna komunikacija. Učitelji so na roditeljskih sestankih staršem 

predstavili stroškovnike dni dejavnosti, vendar se lahko zgodi, da bodo cene prevozov po 



 

novem letu višje. Jezikovno ekskurzijo v London so ponudili 8. in 9. razredom, 8. razreda 

začenjata s pripravo na izmenjavo s Francijo. V spomladanskem času si šola želi 

organizirati Playness festival kot dodatno obliko druženja s starši. Šola ne bo imela 

delovnih sobot.  

Ravnateljica je podala tudi odgovore na nekaj vprašanj, izpostavljenih na roditeljskih 

sestankih ali tekom razprave. Za 8. razrede lahko šola zagotovi 11-12 kompletov 

smučarske opreme (čelade, smuči, smučarski čevlji). Glede vprašanja o spremembi ure za 

odjavo prehrane (zdaj do 7. ure za tekoči dan) je ravnateljica izpostavila, da se ure ne da 

spremeniti zaradi logistike in uporabe živil. Glede vprašanja posredovanja podatkov 

učencev ZD Cerknica je ravnateljica povedala, da šola posreduje samo številčne sezname, 

ministrstvo pa na NIJZ posreduje podatke, ki jih ZD lahko pridobi od NIJZ.  Ker za nekatere 

dejavnosti s strani otrok ni izraženega interesa, se ne organizirajo (folklora, odbojka za 

nižje razrede), prav tako se ne organizirajo, če šola nima kadra (lončarski krožek). 

Dejavnost Potovanje v deželo črk je namenjena otrokom s primanjkljajem pri osvajanju 

črk in branja, učiteljica bo k sodelovanju povabila otroke, za katere bo udeležba smotrna. 

 

Kt4.) Prometno varnostni načrt je predstavila ravnateljica.  

Predstavnica šole v Svetu za preventivo v cestnem prometu je ga. Monika Derenčin. Svet 

se sestaja dvakrat letno, kar je glede na problematiko po mnenju ravnateljice premalo. 

Podan je bil predlog, da se nevarne točke, ki so večinoma na cestah, ki so v upravljanju 

države, posredujejo na Občino Cerknica, ki pa jih bo posredovala v reševanje pristojnemu 

ministrstvu oziroma pristojni državni službi. Glede predloga ureditve prehoda za pešce in 

stopnic pri stari šoli, na kar je opozoril eden od staršev, je ravnateljica že dosegla premik. 

S strani staršev je bil podan predlog, da šola kontaktira zavod Varna pot (odgovorna oseba 

je g. Robert Štaba), ki deluje na področju izobraževanja in ozaveščanja. Izpostavljena je 

bila težava, da na Uncu ni varne šolske poti in da bi lahko na cestišču z barvnimi oznakami 

zarisali varno pot. Tudi na Rakeku stopinje na pločnikih že bledijo. Pri varnem dostopu do 

šole na Uncu je težava tudi zaraščenost občinske parcele (podporni zid je obraščen s 

koprivami), ki otežuje varen dostop. Podana je bila prošnja,  da bi šolski avtobus znova 

ustavljal v "ovinku" pred cerkvijo, kjer je po navedbah prevoznika nevaren odsek in ni 

uradnega postajališča, zato tam ne ustavlja. Ponovno je bila podana pobuda, da bi avtobus 

ustavil na uradnih postajališčih pri cerkvi na Rakeku, saj je kar nekaj otrok iz tistega 

konca. Predlog s strani staršev je bil tudi, da se ob koncu pločnika, pred šolo na Rakeku, ki 

poteka od stare telovadnice, zariše zebra, saj avtomobili pešcem tam ne ustavljajo. 

 

Kt5.) Hišni red in Pravila šolskega reda je predstavila ravnateljica. Dokumenta se ne 

spreminjata, člane sveta staršev je ravnateljica seznanila s pomembnimi poudarki. 

Temeljni namen obeh dokumentov je zagotavljanje varnega in spodbudnega učnega 

okolja, temeljna vodila pa načelo postopnega ukrepanja in spodbujanje komunikacije. Z 

vidika opolnomočenja učencev bo za učence zadnje triade izvedeno izobraževanje o 

spletnem nasilju. 

 

Kt6.) Ker je enemu od članov sveta šole prenehal mandat zaradi prenehanja statusa 

otroka v šoli, so člani soglasno izvolili predstavnika 6.a kot novega člana sveta šole. 

 



 

Za novega člana sveta šole je kot predstavnik staršev imenovan g. Sašo Modic. 

 

Kt7.) Za svetovni dan učiteljev, ki je 5.10., je ravnateljica pozvala predstavnike, da 

organizirajo presenečenje za učitelje, kot v preteklih letih.  

Glede sestave malice (za dneve dejavnosti) je ravnateljica izpostavila, da je razpisana cena 

ministrstva 1,10 EUR in da se trudijo za enak denar zagotoviti malico za vse, tudi za dietne 

jedilnike, ki jih je vsako leto več. Izogibajo se sendvičem s salamo za dneve dejavnosti 

zaradi hitre pokvarljivosti in morebitnih težav s slabostjo. Zaenkrat s postavljeno ceno 

malice pokrijejo stroške.  

 

Seja je bila zaključena ob 18:25. 

 

Zapisala:       Predsednica sveta staršev: 

Bojana Lavrič       mag. Barbara Šivec 


